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Protokół z posiedzenia XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 28 lutego 2014r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Kłodawa. 

 
Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie posiedzenia; 
b) stwierdzenie quorum; 
c) przyjęcie porządku obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały Nr XXIII/187/12 Rady Gminy Kłodawa z dnia 28 grudnia 2012r. 

w sprawie podziału gminy Kłodawa na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

b) uchwalenia regulaminu korzystania z placów zabaw będących własnością Gminy 
Kłodawa. 

3. Wolne wnioski. 
4. Zamknięcie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 1a. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – przywitał wszystkich zebranych na XXXVII Sesji 
Rady Gminy Kłodawa.  
 
Ad. 1b. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – na podstawie dołączonej listy obecności 
stwierdził, że w obradach XXXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 12 radnych, w 
związku z czym Sesja jest prawomocna aby móc podejmować uchwały.  
 
Ad. 1c. Przyjęcie porządku obrad. 
Nie zgłoszono uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy  Andrzej Legan poddał 
pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Głosy za:                           11 
Głosy przeciw:                   0 
Głosy wstrzymujące się:    0 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/187/12 Rady Gminy Kłodawa 
z dnia 28 grudnia 2012r. w sprawie podziału gminy Kłodawa na stałe obwody głosowania, 
ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grażyna Kaźmierczak - odczytała pismo jakie było 
skierowane do Komisarza Wyborczego rok temu w sprawie zachowania dwóch odrębnych 
lokali w Santocznie i Rybakowie, oraz negatywną odpowiedź Komisarza w tej sprawie. 
 
Wójt Gminy Anna Mołodciak - omówiła projekt uchwały i poinformowała, że z rozmowy z 
Wicewojewodą wynika, że ustalenie liczby lokali wyborczych jest kompetencją Rady Gminy i 
nie powinno być problemów ze strony służb Wojewody z zatwierdzeniem uchwały. 
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Radny Andrzej Korona - zapytał, ile to będzie kosztowało. 
 
Wójt Gminy Anna Mołodciak - odpowiedziała, że będzie to kwota ok. 1 tys zł. 
 
Radny Jarosław Szyliński - dodał, że lokal w Santocznie funkcjonował do tej pory.  
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Głosy za:                              11 
Głosy przeciw:                     0 
Głosy wstrzymujące się:      0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVII/284/14. 

Ad. 2b. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z placów zabaw 
będących własnością Gminy Kłodawa. 
Wójt Gminy Anna Mołodciak - omówiła projekt uchwały. Dodała, że niedługo zbliża się 
sezon wiosenny i czas przebywania na placach zabaw, stąd propozycja przedstawienia 
dokumentu na dzisiejszej sesji. Ponadto zaprezentowała piktogramy jakie zostaną 
umieszczone na regulaminach. 
 
Kierownik Andrzej Kwiatkowski - dodał, że place zabaw będą ubezpieczane i pierwsze 
pytanie jakie zadał ubezpieczyciel dotyczyło obowiązywania regulaminu w miejscu, które 
będzie ubezpieczane. 
 
Radna Bożena Adamczak - powiedziała, że takie regulaminy powinny być obecne na placach 
zabaw. 

Radny Andrzej Korona - powiedział, że projekt uchwały nie jest czytelny. Ponadto projekt 
uchwały nie był omawiany na posiedzeniach komisji w związku z czym nie powinien być 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Zwrócił również uwagi na błędy i powtórzenia 
występujące w regulaminie, które powinny być przepracowane na komisjach i 
wyeliminowane. 
 
Radna Grażyna Kaźmierczak - powiedziała, że w regulaminie występują drobne błędy, które 
mogą być teraz poprawione. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan - powiedział, że jest zdziwiony wypowiedzią 
kolegi, który żył w  epoce nowomowy, w której miał miejsce bełkot słowny a teraz nagle stał 
się obrońcą języka ojczystego. 
 
Radny Andrzej Korona - dodał, że w czasach, o których mówi Pan Przewodniczący sam 
znajdował się głęboko nomenklaturze  Polskiej Zjednoczonej Partii Robotniczej i pełnił 
funkcje publiczne i niech komentarze odnosi do siebie. Dodał, że materiał jest 
niedopracowany i zapytał, czy jest pilna potrzeba uchwalenia regulaminu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan - zwrócił się do Radnego Korony aby go nie 
obrażał i powiedział, że nigdy nie był w strukturach PZPR i nie startował na radnego z tej listy.  
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Radny Andrzej Korona –  powiedział, że Przewodniczący Rady Gminy startował na radnego 
gminy z listy Patriotycznego Frontu Jedności Narodowej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan – powiedział, że Pan Korona bezczelnie kłamie i 
że nigdy wcześniej nie był radnym gminy i został nim dopiero po przemianach. 
 
Radny Andrzej Korona – powiedział, że dyskusja jest niemerytoryczna i przeprosił za to, że o 
tym mówił 
 
Radna Justyna Piotrzkiewicz - powiedziała, że Radny Korona jest większości prowodyrem 
takich zachowań na sesji. Dodała, że poziom dyskusji zakrawa na kpinę. Poprosiła aby 
dyskusję nad regulaminem zamknąć na tej sesji. 
 
Sołtys  Sołectwa Wojcieszyce Regina Korona - uważa, że regulamin nie powinien być 
napisany językiem urzędowym, tylko w sposób, który „trafi” do użytkowników placów zabaw 
i spowoduje poczucie odpowiedzialności  za mienie. 
 
Sołtys Sołectwa Santoczno Leszek Cader - powiedział, że regulamin  powinien być 
pozostawiony w takiej formie i być napisany takim językiem, ponieważ w przypadku 
wypadku na placu zabaw, podstawą do wypłacenia odszkodowania dla gminy będzie właśnie 
regulamin. 
 
Radny Andrzej Korona - złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały z uwagi na jego liczne 
błędy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan - poddał pod głosowanie wniosek złożony przez 
Radnego Andrzeja Koronę. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Głosy za:                              2 
Głosy przeciw:                     8 
Głosy wstrzymujące się:     2 
 
Po dalszej dyskusji Wójt Gminy Anna Mołodciak wprowadziła następujące autopoprawki do 
projektu uchwały. 
Pkt 7h: pozostawić sformułowanie „przebywania po zmroku”, wykreślić „na placu zabaw” 
Pkt 8: pomiędzy słowami „przez dzieci” dopisać zaimek „ich”. 
pkt 12: poprawić błąd ortograficzny występujący w słowie  ”niezastosowania”. 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie z wprowadzonymi autopoprawkami. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Głosy za:                              8 
Głosy przeciw:                     2 
Głosy wstrzymujące się:     2 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVII/285/14. 
 
Ad. 3. Wolne wnioski. 
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Wójt Gminy Anna Mołodciak - poinformowała, że rozdany został radnym projekt uchwały 
wprowadzający zmiany do regulaminu porządku i utrzymania czystości na terenie Gminy 
Kłodawa, który będzie omawiany na komisjach rady. 
 
Ad. 4. Zamknięcie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Legan 
zamknął obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Na tym protokół zakończono: 
Protokołowała: 
Kamila Kłosowska 
 

Przewodniczący Rady Gminy  
Andrzej Legan 

 

 
 

 


